
Protokół 
ze spotkania Zespołu Doradców Społecznych Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się w dniu 18 czerwca 2011 r. 
 
Tematem spotkania, które odbyło się w Urzędzie Miasta Łodzi, była restrukturyzacja Urzędu 
Miasta Łodzi. Spotkanie prowadził Szymon Midera. 
W spotkaniu udział wzięli: 

• Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta Łodzi 
• Marek Cieślak - Pierwszy Wiceprezydent Miasta Łodzi  
• Arkadiusz Banaszek – Wiceprezydent Miasta Łodzi 
• Błażej Moder – Pełnomocnik ds. Nowego Centrum Łodzi 
• Andrzej Walczak – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta  
• Halina Zawadzka – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Piotr Dzięcioł – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta  
• Sławomir Lachowski – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta  
• Krzysztof Apostolidis – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta   
• Paweł Samecki – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Agnieszka Sardecka – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Prof. dr hab. Tadeusz Markowski – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta  
• Jacek Szwajcowski – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 

 
Szymon Midera zaproponował utworzenie dwóch grup roboczych, które – pracując w okresie 
między spotkaniami Zespołu – zajęłyby się programem Nowego Centrum Łodzi oraz szeroko 
pojętą polityką mieszkaniową miasta. Pan Błażej Moder przekazał informację,  
że w najbliższym czasie planowany jest audyt wszystkich projektów wchodzących w skład 
programu Nowego Centrum Łodzi. Natomiast Wiceprezydent. Arkadiusz Banaszek 
przedstawił prezentację na temat restrukturyzacji Urzędu Miasta Łodzi.  
Prezydent Miasta Hanna Zdanowska poinformowała, że w ubiegłym roku została zlecona 
kompleksowa analiza funkcjonowania Urzędu, uwzględniająca sytuację w delegaturach jako 
miejscach bezpośredniego kontaktu z mieszkańcami, przeanalizowano także wyniki ankiety, 
przygotowanej przez Sekretarz Miasta Barbarę Mrozowską-Nieradko i przeprowadzonej 
wśród pracowników Urzędu. Pan Arkadiusz Banaszek przedstawił założenia zmian. 
Poinformował, że w pierwszej kolejności planowane jest wprowadzenie departamentów, które 
realizowałyby w ramach wydziałów zadania rozproszone dotychczas merytorycznie między 
różnymi komórkami organizacyjnymi. Każdym departamentem będzie kierował dyrektor 
departamentu, który przyjmie na siebie obowiązki związane z bieżącym kierowaniem pracami 
podległych wydziałów. Strategiczne zadania oraz część projektowa zarządzania Urzędem 
zostaną powierzone wiceprezydentom, którzy będą działali w oparciu o informacje 
otrzymywane od dyrektorów departamentów. Zmiany w delegaturach będą dotyczyły nadzoru 
nad zadaniami wykonywanymi przez referaty, które zostaną przejęte przez poszczególne 
departamenty, natomiast same delegatury zostaną przekształcone w centra obsługi 
mieszkańca. Prezydent Miasta Hanna Zdanowska poinformowała, że przy opracowywaniu 
nowej struktury organizacyjnej skorzystano z pozytywnych doświadczeń Wrocławia. Celem 
tych działań jest umożliwienie wiceprezydentom wykonywania zadań związanych ze strategią 
zarządzania miastem przy jednoczesnym zabezpieczeniu bieżącej działalności 
poszczególnych wydziałów. Proponowane zmiany wynikają w niektórych przypadkach 
również z konieczności uwzględnienia zaleceń Regionalnej Izby Obrachunkowej  
i Najwyższej Izby Kontroli. Prezydent Miasta Pani Hanna Zdanowska zaznaczyła, że 
planowane zmiany będą wprowadzane sukcesywnie.  
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Dodała, że na podstawie odpowiednich zarządzeń wiceprezydenci mogą nadzorować 
poszczególne departamenty albo komórki merytoryczne z różnych pionów. Pani Prezydent 
Hanna Zdanowska podkreśliła, że zamiarem miasta jest stworzenie profesjonalnych centrów 
obsługi mieszkańca, do których każdy Łodzianin będzie mógł zgłosić się ze swoją sprawą. 
Omówiła także obecny stan nieruchomości komunalnych ze szczególnym uwzględnieniem 
stanu technicznego lokali socjalnych.  
Na tym spotkanie zakończono. 
Protokół sporządził: Szymon Midera. 


